
Valtuustoaloite vaalimainostaulujen kehikkojen uusimisesta 
 
Kunnanvaltuusto 31.05.2021 § 46  

 
 

Kokoomuksen valtuustoryhmä jätti kokouksessa seuraavan sisältöisen valtuustoaloitteen: 
 
”Kokoomuksen valtuustoryhmä esittää, että vaalimainostaulujen kehikot uusitaan paremmin ilkivaltaa 
kestäviksi. Mainostaulut olisi hyvä rakentaa niin, että tauluissa on suojaavat pleksit mainosten ympärillä. 
Tauluja voitaisiin jatkossa tarvittaessa käyttää myös muuhun ajankohtaiseen mainontaan vaalien välillä.” 
 
Aloitteen on allekirjoittanut Kokoomuksen valtuutetut. 
 
Valtuustoaloite kokonaisuudessaan on esityslistan liitteenä. 
 

 
Päätös 
 Kunnanvaltuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallituksen valmisteltavaksi. 
 
 ________ 
 

 
 
Kunnanhallitus 28.06.2021 § 266  
  
 

Asian valmistelija 
 hallintopäällikkö 
 
Esittelijä 
 vs. kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus antaa aloitteen edelleen ympäristölautakunnan valmisteltavaksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
 
 
Ympäristölautakunta 31.08.2021 § 95  
  

 
Valtuustoaloite on jaettu ympäristölautakunnan jäsenille esityslistan liitteenä.  

 
Asian valmistelija 
 tekninen johtaja 

 



Esittelijä 
 tekninen johtaja Berg Jorma 

 
Päätösehdotus 
 Ympäristölautakunta keskustelee aloitteen sisällöstä ja mahdollisista toimenpiteistä kokouksessa, antaa 

aloitevastauksena kunnanhallitukselle ja -valtuustolle lausunnon/toimenpide-ehdotuksen. 
 
 Ympäristölautakunta kävi keskustelun asiasta. Keskustelun jälkeen esittelijä teki kokouksessa 

aloitevastauksena kunnanhallitukselle ja -valtuustolle seuraavan päätösehdotuksen: 
 
 Tekninen toimi kunnostaa vaalimainostaulujen kehikot sitä mukaa, kun ne rikkoutuvat. Kunnostuksen 

yhteydessä kehikot muutetaan samanlaiseen ns. isompaan kokotauluun.  
 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin esittelijän kokouksessa tekemän päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
 
Kunnanhallitus 20.09.2021 § 371  
  

 
Ympäristölautakunnan kokouksessa käydyn keskustelun perusteella todettiin, että vaalimainostaulujen 
suojaaminen plekseillä ei estä tauluja ilkivallalta, kuten töhrimiseltä. Lisäksi kuluessaan pleksit 
himmenevät, joten pleksejä joutunee uusimaan usein. Vaalimainostaulujen satunnainen ja lyhytaikainen 
käyttötarve huomioiden lautakunta katsoi, että tarvetta taulujen suojaamiseen plekseillä ei ole. 

 
Kehikoita uusitaan sitä mukaa kun kunnostustarvetta ilmenee ja uudet kehikot tehdään siten, että kaikki 
ovat saman kokoisia. 
  

 
Asian valmistelija 
 kuntatekniikan päällikkö, hallintopäällikkö 

 
Esittelijä 
 vs. kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus yhtyy ympäristölautakunnan näkemykseen siitä, että kehikoiden koon 

yhdenmukaistaminen rikkoutumisten yhteydessä on riittävä toimenpide. Kunnanhallitus hyväksyy 
esitetyt toimet vastauksena aloitteeseen ja samalla esittää valtuustolle, että valtuusto hyväksyy esitetyt 
toimet vastauksena aloitteeseen ja samalla toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin esittelijän päätösehdotus. 
 
 ________ 
 
 



Kunnanvaltuusto 27.09.2021 § 101    
259/00.02.15/2021 [Valtuustoaloite vaalimainostaulujen kehikkojen uusimisesta]    

 
Esityslistan asia n:o 15. 
 
Tommi Pesonen sanoi puheenvuorossaan, että pleksit olisivat olleet hyvät, mutta totesi, että nekin 
voivat joutua ilkivallaan kohteeksi. Hän toivoi, että nykyiset kehikot tarkistetaan ja päivitetään kuntoon.
  

 
Päätös 
 Hyväksyttiin kunnanhallituksen päätösehdotus. 
 
 ________


